
Bůh své bitvy neprohrává
Jan Paulas

Známý duchovní autor, karmelitán P. Vojtěch Kodet v obsáhlém
knižním rozhovoru líčí svůj životní příběh. Postupně 
poznáváme jeho předky, dědečka, který prošel ruským zajetím, 
otce, bývalého politického vězně, a další členy rodiny. P. Kodet 
vzpomíná na dětství na venkově, hledání životní cesty, poměry 
v litoměřickém semináři, kněžské štace i sledování ze strany 
StB, na obnovu kláštera v Kostelním Vydří nebo svou službu 
exorcisty. V otevřeném dialogu líčí i nelehká období života 
a otevírá témata, která jsou pro něj důležitá: víra jako osobní 
vztah, odpuštění, uzdravení, umění rozlišování nebo život 
s Božím slovem.

Postel hospoda kostel
Markéta Zahradníková, Zbigniew Czendlik

Zbigniew Czendlik je římskokatolický kněz polské národnosti, 
který působí v Lanškrouně. Stará se zde o svépomocí opravený 
kostel, spravuje farnost, založil dětský domov. Až potud 
klasický kněz. Ale zdání klame. Czendlik se proslavil 
známostmi s vlivnými lidmi, politiky a umělci. V mládí byl 
aktivním sportovcem. Účinkuje v televizních pořadech. Kniha 
je pohledem do jeho soukromí a jeho názorů.

Svatý Augustin
Theodore Tack

Žít křesťansky, brát vážně Ježíšova slova znamená utkávat se 
ve svém životě s mnoha výzvami. Pokud je tento zápas poctivý, 
dočkáme se opravdové radosti – tak jako svatý 
Augustin. Augustin byl velký řečník, filozof a teolog, řadu lidí 
ale oslovuje jeho hluboká spiritualita, lidskost a celoživotní 
zápas o Boha i svůj charakter. Mimořádný je Augustin i tím, jak 
realisticky umí své duchovní zkušenosti vylíčit. Pro Theodora 
Tacka je člověkem pro naši dobu právě kvůli poctivé snaze 
odpovídat na základní otázky lidské existence: Jak poznat Boha 
a lépe sám sebe? Jak odpovědně zacházet se světem, ve kterém 
žijeme? Jak se s Bohem důvěrně spojovat v modlitbě? Jak skrze
vlastní obrácení přijmout Boží milost? Jak být církví – skutečně
„Božími lidmi“? A jak ve vztahu s Bohem naplnit své lidství?



Exotem na této zemi
– O Božím milosrdenství mezi námi
Ladislav Heryán

Kniha známého salesiánského kněze a pedagoga, „pastýře 
undergroundu“, je putováním po stopách Božího milosrdenství 
na této zemi. V krátkých příbězích se setkávají dva světy: svět 
Heryánovy kněžské každodennosti vyplněný setkáními s lidmi 
z různých vrstev společnosti, vesměs ale z jejích okrajů, a svět 
biblických poselství a podobenství. Ty vnášejí do naší 
současnosti paprsky pochopení a smyslu, ale také nastavují 
zrcadlo naší pýše a sobectví. Heryán ukazuje, jak je svět 
naplněn Božím milosrdenstvím, které nás v každé chvíli vybízí 
k tomu, abychom změnily naše uvažování a nechali se jím 
prostoupit. Jednotlivé kapitoly-příběhy knihy zaujmou 
bezprostředností a upřímností, s jakou nahlížejí v Boží 
perspektivě aktuální dění kolem nás, a prohlubují touhu po 
obrácení srdcí.

Sami na této zemi?
– O Boží přítomnosti mezi námi
Ladislav Heryán

Známý salesiánský autor ve své nové knize vede každého 
k tomu, aby si uvědomil, jak intenzivně nás Boží přítomnost 
obklopuje. Není místa, kde bychom se s Bohem nemohli setkat, 
ať je to nemocniční pokoj, nebo rockový koncert. Jde jen o to, 
abychom se neuzavírali do ulit svých představ, předsudků 
a zatvrzelostí. V desítkách příběhů ze svého působení...

Stopařem na této zemi
– O Boží velkorysosti mezi námi
Ladislav Heryán

Kniha je volným pokračováním autorovy úspěšné a moudré 
knihy Exotem na této zemi. Příběhy z bohatého Heryánova 
života plného setkání s nejrůznějšími lidmi všech společenských
vrstev se prolínají s jeho kněžskou službou a spojují se 
s výkladem biblických pasáží. Spojujícím leitmotivem je téma 
Boží velkorysosti, jejíž uvědomění vede člověka k radosti, 
svobodě a chuti podílet se na ní svou vlastní aktivitou pro 
druhé.



Život je sacra zajímavej
Karel Satoria, Marek Vácha

Rozhovor Marka Orka Váchy s Karlem Satoriou / Deset let 
v trapistickém klášteře naučilo Karla Satoriu mnohem víc než 
jen naslouchat tichu, učilo jej především umět život, umět svůj 
čin, porozumět zadání svého života. Kniha je strhujícím 
uvedením do kontemplativní modlitby, do mystiky v tom 
nejkrásnějším slova smyslu a myšlenkově vychází z Terezie z 
Avily, Jana od Kříže, Josefa Ratzingera a mnoha dalších. Přes 
závažnost obsahu je kniha napsána nečekaně uvolněně a lehce, s
vtipem, občasnou břitkou ironií i zemitým slovníkem. Otázkami
a nadhozenými tématy knihu provází Marek Vácha.


